
Nyt fra bestyrelsesmødet den 13.11.2023 

På mødet drøftede bestyrelsen situationen i Armenien efter at tusindvis af armeniere var flygtet fra Artsakh. 

Jørgen Sejergaard har skrevet til samtlige partiledere i folketinget. Udenrigspolitisk Nævn vil have et øje på 

situationen. Anna-Kathrine Thunbo Pedersen har haft et møde med Dan-Armen (Dansk-Armensk forening) 

med henblik på evt. samarbejde. 

DAM har søgt om at forblive som fradragsberettiget forening. Vores ansøgning er blevet imødekommet, og 

DAM er godkendt som en religiøs forening. 

DAM har p.t. 168 medlemmer. Bestyrelsen drøftede rekruttering af nye medlemmer til bestyrelsen, samt 

ambassadører for DAM. 

Vi gennemgik Arshavir Kapoudjans rapport. Bestyrelsen glæder sig over de gode tiltag og hans gåpåmod.  

Én af de søndagsskoleledere, som er flygtet fra Artsakh, arbejder nu på at samle og invitere de flygtede børn 

til søndagsskole forskellige steder i Armenien.  

DAM vil gerne opfordre menigheder til at holde møder om DAM. Vi spørger tidligere 

bestyrelsesmedlemmer og andre med tilknytning til DAM, om de vil være talere/foredragsholdere. 

Vi har midlertidigt sendt et forhøjet beløb (30.000 kr.) pr. måned til den armenske skole i Beirut. Af 

økonomiske årsager bliver vi desværre nødt til at gå tilbage til det oprindelige støttebeløb på 30.000 kr. pr. 

kvartal (fra 1.1.24) 

Nogle medlemmer af bestyrelsen tager til Armenien nogle dage i uge 15, 2024 – dels for at følge 

aktiviteterne – dels for at deltage i Charitable Danish Armenian Missions (CDAM) 20-års jubilæum. 

 


